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Skolebestyrelsesmøde 
Mandag den 16. september 2024 kl. 19.00 – 21.00  

Sted: Hvinningdalskolen 

Mødeleder: Charlotte Andsbjerg 

Referent: Ledelsen  

Deltagere:  

Charlotte Andsbjerg, forælder (formand)  

Jesper Damkier, forælder (næstformand) 

Sarah Fangel Korch, forælder 

Kasper Ubbe, forælder – måske afbud 

Karina Stensbjerg, forælder 

Naya Larsen, medarbejderrepræsentant 

Eddie Kragelund, medarbejderrepræsentant 

Keld Vestergaard, skoleleder  

Poul Skaarup Jensen, ledelse 

Hanne Pedersen, ledelse 

 

Afbud: 

Bodil Hesel, forælder 

Teresa Egballe, forælder  

Helene, medarbejderrepræsentant 
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Overskrifterne udgør dagsorden: Hvad handler punktet om? Er der særlige ansvarlige eller gæster? Er det til orientering (O), 
drøftelse (D) eller beslutning (B)? 

1. Godkendelse af referat og dagsorden (B) 
19.00 – 19.05  

- Godkendelse af referat fra bestyrelsesmøde 19.08.24 samt denne dagsorden.  

Godkendt. 

 

2. Bordet rundt (D) 
19.05 – 19.15 

- Mulighed for at dele observationer, henvendelser, refleksioner siden sidste møde. 

Korte punkter, som ikke skal drøftes. 

Bestyrelsen har snart deltaget i alle forældremøder. Der mangles enkelte årgange. 2. og 

5. årgang klarede sig uden bestyrelsesrepræsentanter. Erfaringen er, at det er fint med 

det PowerPoint, bestyrelsen viser frem. Der var en del spørgsmål til processen omkring 

satellitten (Ulvedal team 4), og den hastighed hvormed den blev oprettet. 

Forskønnelsesdagen på HVS forløb godt. Der kom lidt over 20 forældre. 

Eddie fremlagde, at der på forældremødet kom ønsker om, at der kom en retningslinje 

for badning efter idræt. KV undersøger hos idrætslærerne, om der er et ønske om 

retningslinjer. 

MOT-organiseringen har henvendt sig og spurgt, om skolen kan sende elever, der 

deltager i MOT, til SIF for at få overrakt et anførerbind som en anererkendelse. SIF er 

ambassadør for MOT. 

 

3. Orientering fra skolelederen (O, D) Keld 
19.15 – 19.35 

- Nyt om ansættelse af pædagogisk leder 

Malene har været på besøg ad flere omgange. Hun starter den 1/10 og går rundt på 

årgangene og hilser på, hvorefter hun indgår i et planlagt introduktionsrul. 

I løbet af oktober har hun samtaler med alle sine medarbejdere. 

 

- Status på arbejdet med meddelelsesbogen 

Meddelelsesbogen er nu afsæt for alle forældresamtaler fra nu af. Det er meningen at 

den skal bruges til at se fremad fremfor en status. Fremadrettet mere fokus på indhold 

og fælles retning herfor. På inklusionscentrene er meddelelsesbogen udvidet. På Ulvedal 

arbejder vi med at lave en meget omfattende udgave mere enkel. 

 

- Udfordringer på 4. årgang 

Ledelsen har haft fyraftensmøde med 4. årgangs forældre. Der er udfordringer på 

årgangen. Der er både opmærksomhed omkring klasserummet og om den fortælling, der 

er om klassen. Der er forskellige initiativer i gang ift. at understøtte en oplevelse af 

trivsel på årgangen. Skolebestyrelsen vil gerne se en opgørelse over, hvor mange elever 

der flytter fra skolen, og i det omfang vi kender begrundelser, vil de også gerne se dem.  

 

- Status forskønnelsesdag 

Der mødte ca. 20 forældre til den første arbejdsdag med forskønnelse af skolen. Der er 

2. arbejdsdag igen næste uge, hvor der også kommer ca. 20 forældre. Der var et stort 

engagement. Der blev gjort rent, malet og fejet. Forældrene hyggede sig. 
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- Status elevrådsarbejdet 

Skolen er i gang med at afholde valg til elevrådet. Når 6. klasse kommer hjem fra Ahl 

Hage, afholdes de første møder. Det vil være vigtigt, at eleverne oplever, at de kan få 

indflydelse. Vi vil gøre vores bedste for, at de kan imødekommes på deres forslag, og at 

forslag reelt drøftes. 

 

- Det politiske arbejde med ”flere børn i skole i lokalområderne”  

På sidste skoleledermøde med orientering om politisk status. Vi forventer, at tempoet for 

eventuelle ændringer sættes ned ift. tidligere udmeldinger. Mindre justeringer kan 

forventes på tildelingsmodellerne. Man vil derudover efterspørge nogle skoler, der vil 

stille op til at lave nogle pilotprojekter. 

 

4. Månedens nøgletal: Budget 2025 
19.40 – 19.55 

- Keld redegjorde for sidste budgetopfølgning. Tallene ser dårligere ud en sidste gang. Vi 

står til at lave et underskud samlet set - men vi holder os inden for de 5%. Der er 

løbende store udsving, og vi ser ikke grund til at foretage opbremsning eller andet. 

- Da Ulvedal kan forvente flere elever visiteret i næste runde, kan vi også forvente at 

budgettet til Ulvedal løber rundt.  

5. Drøftelse af princip for lejrskole  
19.55 – 20.30 

Udkast rundsendt inden mødet af Charlotte Andsbjerg 

Elever fra 9. klasse har i forbindelse med en kampagneopgave lavet en kampagne for 

lejrskolen i 9. klasse.  

Der er enighed om, at elevernes kampagne er klog, rørende og virkelig godt lavet. Det 

siger noget om den værdi, lejrskoleopholdet i 9. klasse har for skolens elever. 

Lejrskolen finansieres af betaling fra skole, tilskud fra forældreforeningen, samt en 

opsparing årgangen laver ved aktiviteter, der giver en indtægt plus en mindre 

forældrebetaling til forplejning. 

I udkastet er der foreslået, at vi får en ekstra lejrskole i 3. klasse. I dag har vi Ahl Hage i 

6. klasse og en længere lejrskole (pt. Norge) i 9. klasse. 

Udfordringen er primært skolens udgifter til lærertimer. Der kunne arbejdes med, at der 

er forældre/frivilligdeltagelse – f.eks. efter kl. 20.00.  

Medarbejdersiden foreslår, at vi rejser spørgsmålet om lejrskole i f.eks. 3 klasse med 

lærerkollegiet. Der er behov for, at ledelsen undersøger på mulighederne og omfanget. 

Skolebestyrelsen understreger, at man ønsker, at skolen prioriterer udlandsrejsen i 

udskolingen. Samtidig opfordrer bestyrelsen til, at der prioriteres endnu en lejrtur, så 

der fremadrettet også finder en mindre tur sted på 2./3. årgang. Bestyrelsen er 

opmærksomme på, at der vil ligge en ekstra udgift i denne udvidelse af lejrskolerne. 

Det noteres, at en vigtig forældreopgave er at klæde børn på til at være i stand til at 

sove ude – det kunne fx være ved at øve soveaftaler. I fht. eleverne skal der måske 

også stå, at de skal være indstillede på at være med i de aktiviteter, der skal sikre 

indtjening. Ledelsen tager forslaget om princip for ekskursioner og lejrskoler med til 

drøftelser i ledelsen og i medarbejdergruppen. Ledelsen vender herefter tilbage til 

skolebestyrelsen. 
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6. Drøftelse af projektopgave i 9. klasse Oplæg ved Helene og Eddie 
20.30-20.55 

Iflg. den nye aftale om folkeskolen er det ikke længere obligatorisk at afholde projektopgave i 9. 

klasse. Skolebestyrelsen bør udstykke en retning, hvis vi mener, projektopgaven skal fastholdes. 

 

 - udsættes til næste møde 

 

7. Bemærkninger / forberedelse til næste dagsorden 
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Ideer og ønsker til fremtidige emner/principper/dagsordener: 

1. Årshjul / køreplan for 24-26.  

2. Information om pædagogiske indsatsområder 

3. Fremtidens folkeskole / brug af kunstig intelligens  

4. Princip for nye elever  

 


